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Vragen van de leden De Krom en
Dezentjé Hamming-Bluemink
(beiden VVD) aan de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie en de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Dijksma, over doelgroepenbeleid in
het onderwijs. (Ingezonden 1 mei
2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Wit
MBO-schooltje wil zwart worden»?1

2
Is het waar dat de in het artikel
genoemde school een
doelgroepenbeleid hanteert waardoor
vrouwen en allochtonen automatisch
aangenomen worden? Zo ja, wat
vindt u hiervan?

3
Is het bevoordelen van vrouwen en
allochtonen in strijd met Artikel 1 van
de Nederlandse Grondwet? Zo ja,
waarom wordt dit doelgroepenbeleid
toegestaan?

4
Welke andere scholen en
universiteiten hanteren een dergelijk
doelgroepenbeleid?

5
Acht u het wenselijk dat scholen
leerlingen aannemen op basis van
hun geslacht en huidskleur in plaats
van op basis van capaciteiten? Zo ja,
kunt u dit toelichten?

6
Deelt u de mening dat een
aannamebeleid op basis van etnische
afkomst en/of sekse pure
discriminatie is en daarom niet mag
worden getolereerd? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, bent u bereid
onderwijsinstellingen te verbieden bij
hun toelatingsprocedure onderscheid
te maken tussen mannen en vrouwen
en tussen allochtonen en
autochtonen?

1 GeenStijl.nl, 29 april 2009.
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